

PROTOKOLL TK PROTOKOLL 7/2023

Datum: 2023-05-15

Plats: Teams

Närvarande: *

(* = beslutande)

* Håkan Andersson (HA)	Ordförande
* Eric Emanuelsson (EE)	Ledamot
* Gert Andersson (GA)	Ledamot
Raymond Johansson (RRJ)	Adjungerad
Pär Karlsson Chef (PK)	Teknik & Säkerhet & Miljö SBFs kansli
Fredrik Rosendal (FR)	Teknik SBFs kansli
Rickard Johansson (RJ)	Säkerhetsansvarig

Under §000: ...

Under §§000-000: ...

Frånvarande:

-
- § 99 Mötets öppnande
 - § 100 Föregående mötesprotokoll
 - § 101 Fastställande av mötets dagordning
 - § 102 Pågående ärenden
 - § 103 Ekonomi
 - § 104 Visionsarbetet 2025
 - § 105 Homologering pedalställ
 - § 106 Fråga främre Bur infästning
 - § 107 Cross cart ljud
 - § 108 1300 Rally Cup
 - § 109 VOC Grp F KBT certbur
 - § 110 Rapport RU
 - § 111 Teknikbussen
 - § 112 Övrigt
 - § 113 Nästa möte
 - § 114 Mötets avslutande

§ 99 Mötets öppnande.

Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.

§ 100 Föregående mötesprotokoll.

Det upprättade, justerade och publicerade protokoll TK 6/2023 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.

§ 101 Fastställande av mötets dagordning.

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 102 Pågående ärenden.

- a. A-besiktare rally Västra. Ärendet återförs till Västra BF för vidare hantering. Ärendet avslutas hos TK
- b. Cert bur möte
I princip ingen feedback från burtillverkarna datum 8 Juni står kvar. PK ringer upp samtliga tillverkare.
- c. NAT homologering PK har gjort en uppdatering av manualen
Beslut: Fastställer den uppdaterade manualen.
- d. SA2020 hjälm + SFI FHR för junior
Beslut: Att SFI FHR av juniorstorlek introduceras. RJ tar fram textförslag för ett OM.

§ 103 Ekonomi.

Följer budget.

Beslut:

§ 104 Visionsarbetet 2025.

Fortsatt arbete och närvaro vid tekniska kontroller önskades av rörelsen 2023.
Samt teknikerutbildning och rekrytering.

Beslut:

§ 105 Homologering pedalställ

Ny förfrågan om NAT homologering av pedalställ.

Beslut: PK går vidare behandlar ansökan.

§ 106 Fråga främre Bur infästning

Fråga från besiktningsman avseende främre burinfästning på tröskellådan.

Beslut: EE sicksar frågan till FIA för utlåtande.

§ 107 Cross Kart ljud

Fråga om ljudnivåproblem. Svårt att identifiera individuell bil vid förbi passerings mätning.

Beslut: FR informerade om problemet och arbetet som pågår för att lösa mät procedur som bl.a. innefattar studie av Svemos mätmetod. Ärendet avslutas hos TK

§ 108 1300 Rally Cup

HA Rapporterade från ett möte med 1300 Cup intressenter. Problemet med att uppfylla TS's dispens är att bilens utförande skall vara dokumenterat (Rally Homologerat vilket innebär homologerade detaljer).

Beslut: HA informerar intressenterna att de skall involvera PK som har myndighetskontakt-ansvar.

§ 109 VOC Grp F KBT certbur

Fråga om KBT bur 6 301-xx. Den buren överensstämmer med 2018 års certregler och kan användas i Rally Homologerad Grp F. Förslag på regeltext har skickats till RU. Den äldre VOC certifierade varianten kan endast användas i VOC & Grp F Standard under förutsättning att innertak och panelar på A & B stolpar bibehålles.

Beslut:

§ 110 RU rapport.

Frågor om senaste RU protokollet.

Beslut: HA tar med sig TK's synpunkter på förtydligande till nästa möte.

§ 111 Teknikbuss.

Bussen är besiktad, dock dags för oljebyte och bromsservice.

§ 112 Övrigt.

Fråga om en ATL tank som är för gammal.

Beslut: FR informerar frågeställaren om hanteringen.

RJ kommer att distribueras FIA IDR inklusive manual till respektive utsedda klasser.

SM Sprint Kungälv

RRJ informerade om en olycka från den senaste SM Sprinttävlingen där bl.a. en TR bur blev skadad. Inskrivit i vagnboken med kommentar att endast en homologerings besiktnings man får kontrollera och kvittera anmärkningen.

§ 113 Nästa möte.

Nästa möte planeras till Onsdag den 7/6 klockan 19:00.

§ 114 Mötets avslutande.

Mötets ordförande HA tackade mötesdeltagarna.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Eric Emanuelsson

Håkan Andersson